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Zadeva: Svetniško vprašanje – uničene in slabo vzdrževane ulice in ceste v Ljubljani 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam kot samostojna mestna svetnica 

Nova Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Ljubljančanke in Ljubljančani vedno bolj opažamo, da ulice in ceste mesta niso vzdrževane in očiščene 

tako, ko je bilo mora še pred letom dni. Vedno več občank in občanov nam sporoča, kako slabo so očiščene 

ulice, kolesarske steze in parkirna mesta v njihovi soseski in koliko udarnih lukenj imajo ceste. 

Leta 2021 sem s svetniškim vprašanje opozorila na zelo »načeto« Škrabčevo ulico skozi Rožno dolino, a 

se do zdaj stanje ni kaj bistveno izboljšalo. V zelo slabem stanju je postala njena vzporednica - Cesta II. 

v Rožni dolini – po njej vozijo kolesarji in avtomobili. Polna je udarnih jam, ki so bile sicer na nekaterih 

mestih zasilno sanirane, a so se udarne luknje zopet odprle. Vožnja z avtomobilom, še bolj pa s kolesom, 

je že nevarna, kar je tudi razvidno iz slike 1 in 2, ki se nahaja v Prilogi. 

Drug primer sta Lavričeva ulica in ulica Bežigrad. Če sta bili ti ulici do sedaj polni listja ob robovih 

cestišča, prav tako pa v zimskem času polni tudi neočiščenega snega, se tudi v maju stanje ni veliko 

izboljšalo, saj so odvodni kanali še vedno zamašeni z listjem. Zaradi pomladi so kanali polni bujnih trav, 

ki preprečujejo hitro odtekanje vod iz cestišča, kar je razvidno iz slike 3, ki se nahaja v Prilogi. 

Poleg slabo vzdrževanih cest opažamo občani tudi več smeti ob cestiščih in pločnikih. Neočiščenost in 

slabo vzdrževanost ulic in cest razumemo tudi kot možno težavo s kadrom, s katerim razpolagata JP 

VOKA Snaga in koncesionar Komunalno podjetje Ljubljana. Prebivalci Ljubljane si želimo, da Ljubljana 

ostane bela, ker je ravno to dodatna vrednota mesta, za katero je bila Ljubljana tudi nagrajena in  jo 

prebivalci, kakor tudi turisti, tako zelo občudujemo in cenimo. 

Vljudno prosimo za pisni odgovor, kdaj boste ustrezno sanirali in očistili zgoraj omenjene ceste. Dodatno 

nas zanima, zakaj ceste ostajajo neočiščene.   

Lepo pozdravljeni,  

 

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 

 

 

 

 



 

 

Priloga: 

 

 
 

Slika 1: Rožna dolina c. II 

 

 
 

Slika 2: Rožna dolina c. II 



 

 

 

 
 

Slika 3: Lavričeva ulica 

 

 

 

 

 

 

 


